

Authorized Agency Agreement 授权代理合作协议

贵司任命 AOCE Corporation Inc. 为 FCC ID 产品美国授权代表 (The authorized USA Representative), AOCE Corporation Inc.接受贵司任命在美国市场的 FCC ID 产品授权代表。非常感谢您使用我们的服务, 您提供的商品资料我们已完成审核, 此合作有效期为 12 个月, 自发合同签订之日生效。合作时间为 2022--08-23-2023--08-23。到期后您将可选择取消或合同自动续约, 在合同期间, 您将可以使用我司信息放在商品、商品包装或随附的文件上。当结束合作 60 日内, 请删除在商品、商品包装、包裹或随附文件上的 AOCE Corporation Inc. 所有信息, 否则将视为违法使用 AOCE Corporation Inc. 信息, 我方将保留法律追诉权益, 特以通知, 感谢您的配合

Your company appoints AOCE Corporation Inc. as the authorized The United States of America Representative for FCC ID Marking products , and AOCE Corporation Inc. accepts your company's appointment of FCC ID product authorized representatives in the USA market. Thank you very much for using our service. We have completed thereview of the product information you provided. This cooperation is valid for 12 months, efective from the date of sending the information. The cooperation time is 2022--08-23 - 2023--08-23. Ater the expiration, you can choose to cancel or automatically renew the contract. During the contractual cooperation period, you will be able to use our company information to post on the product, product packaging, package or accompanying documents. When the cooperation ends within 60 days , please delete the AOCE Corporation Inc. in the product, product packaging, package or accompanying documents FCC ID. otherwise it wil be recarded as illeaal use of AOCE Corporation Inc. information, and it will retain the rights of legal prosecution.

We are hereby notified, thank you for your cooperation.

若甲方紧急联系人发生变化, 请在第一时间告知。因甲方未及时通如而带来的拖延, 责任由甲方承担。此文件受编号 US-AOCE2308031 合同约束, 如有与编号 US-AOCE2308031 合同不一致, 以编号 US-AOCE2308031 合同为准。

If the emergency contact of Party A changed, please inform any Party B immediately. If Party A failed to do so, then delay might happen, this consequence will be borne by the Party A. This document is subject to the contract number US-AOCE2308031. If there is any inconsistency with the contract number US-AOCE2308031, the contract number US-AOCE2308031 shall prevail.

信息(Information):

甲方紧急联系信息(Part A Emergency Contact information):	
客户编号 (Client No.)	US-AOCE2308031
公司名称 (Company Name)	Shantou yijiajieshi Intelligent Electric Appliance Co., Ltd
地址 (Add)	No. 10, Lane 12, North Linghai Road, tuchi village, Fengxiang street, Chenghai District, Shantou
联系人 (Contact)	Wang Jie
电话或邮箱 (Tel or email)	921129883@qq.com
乙方授权代表信息(Part B contact information)	
Company name	AOCE Corporation Inc.
Add	6547 N Academy Bivd #2266, Colorado Springs, CO, 80918 United States

Contact(Name,emial,tel)	Johnson.wang , wwbj2008@126.com, +1-346-582-5234
--------------------------	--

授权负责人不提供产品买家售后咨询，此服务本不在美国代理人业务范围，将对此类邮件、电话不予理睬.The Responsible Person in charge does not provide after-sales consultation for product buyers. This service is not in the scope of the USA agent's business. Such mail and telephone calls wil be ignored.

Applicant's Name:	US Agent's Name: Johnson.wang
Title: Manager	Title: Manager
Signature	Signature 